
Referat fra bestyrelsesmødet d.12.marts 2024

Mødedeltagere: Søren N, Christian, Gorm, Torben, Søren M og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Supplanter:                Martin og Peter

Afbud: Lars 

Formanden.

• Der har været møde med OK og der er stadig ingen tidsplan for renovering af             
”Honnør kajen”.

Havnefogden.

• Havnen har modtaget en nabo orientering fra Kystinspektoratet om en ansøgning om 
landsdækkende udplantning af ålegræs. Det betyder at der syd for Lystbådehavnen måske 
vil blive plantet ålegræs på et tidspunkt. Bestyrelsen har ingen indvendinger imod dette.

• Trykprøvning af pæle er i gang og i forbindelse med udskiftning af de dårlige pæle vil broen 
ved Færgebyen blive forlænget rundt i savejebassinet så der bliver plads til store gæstebåde
over 12mtr.

• Lystbåde Havnen er så småt i gang med at forberede havnen til ”Sikker Havn”.        

Stabelstativer og mover

• Bestyrelsen drøftede tilbuddet fra LP Yacht på stativer og mover, samt mulige 
finansieringsmuligheder. Behovet for stabelstativer og mover med tilhørende Manitou/truck til
at løfte og stable stativerne, skyldes ændringerne i den nye lejeaftale med Odder Kommune 
omkring rallejet. Fremadrettet må vi nemlig ikke højtryksrense bådene på 
vinteropbevaringspladsen. Den proces skal fremover foregå på honnør kajen. Her er vi så, 
igen af miljøhensyn, nødsaget til at investere i en sandfilterløsning der kan håndterer 
rensning af flere både samtidig. Alt dette for at det overhovedet bliver praktisk muligt at 
håndtere optagelsen af lystbåde i Hou Lystbådehavn.

Samlet set er der tale om en større investering, anslået til ca. 3 – 3,5 mio. kr. Bestemt ikke 
en belejlig investering, lige oven i de store investeringer til renoveringen af den gamle havn, 
som vi netop har færdiggjort.

Punktet drøftes videre på næste bestyrelsesmøde. I mellemtiden undersøges tidsplanen for 
hvornår, der skal investeres i de forskellige elementer.

Økonomi

• Bestyrelsen gennemgik regnskabet for 2023 og budgettet for 2024.

De blev begge godkendt og vil blive fremlagt på generalforsamlingen.

Visionsdag.

• Visionsdagen er blevet udsat til senere.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.9.april 2024 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


